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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Milyen sorsot szánnak a Visegrádi Királyi Palotának?” címmel a Házszabály 91 . §-a

alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A

kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

1997-ben egy igen komoly, szakmailag megalapozott rekonstrukciós program indult el a

Visegrádi királyi palotában . Sajnálatos módon a költségvetés évrő l évre jóval kisebb összege t

biztosított erre a célra . Ennek következtében a program megvalósítása jelentősen lelassult és

szakmailag jóval nehezebb ezen szűkös forrás felhasználása. Ugyanakkor az is látható, hogy

éppen a rekonstrukciós programnak köszönhet ően a királyi palota látogatottsága igen

jelentősen növekedett. Ez a növekedés nem csak Visegrádon mérhet ő , hanem a Dunakanyar

számára is jelentős vonzerőt biztosít .

Tisztelt Miniszter úr !

Milyen módon biztosítja a kormány a szükséges forrást a Visegrádi királyi palot a

rekonstrukciójának befejezéséhez, illetve folytatáshoz? Mekkora összeget, és milye n

ütemezésben szándékozik a projektre költeni?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2008 . december 15 .

Tisztelettel

Hadházy Sándor
Fidesz - Magyar Polgári Szövetség
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